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Närvarande lagrepresentanter:  

Damlaget: Johan Holmgren 
P08: Jenny Andersén 
P09:  
F09/10: Sofia + Evamy 
P10: Dan Almcrantz 
P11: Johannes Sundström 
F11: 

P12: Martina Ström 
F12/13/14:  
P13: Jakob Lundberg 
P14: Tobias + Magnus 
F15/16:  
P15:  
P16:

 
 
Närvarande från sektionen:  
Jenny, Dan, Nicolas 

Information från sektionen 
 

• Säsongsavslutning 
Säsongen är snart slut och i vanlig ordning kommer det bli delat ut medaljer till alla 
ungdomar. Vi frågade närvarande ledare vid söndagsmötet huruvida de föredrar att 
anordna egen avslutning eller om de hellre vill ha en gemensam avslutning. Flertalet 
föredrog att ha egen avslutning och såg inget behov av gemensamt evenemang 
eftersom vi precis har haft Fotbollens Dag och dom flesta i alla fall kommer avhålla en 
avslutningsaktivitet med laget. 
Påminnelse om att skicka antal spelare till Lars-Ove snarast så han kan beställa rätt 
antal medaljer. 
 

• Trygghets enkät 
Det har kommit rekord många enkäter retur från förälder och tränare som har blivit 
gjort elektronisk. 137 från förälder och 30 från tränare. Riktigt flott! 
Dock saknas enkäter från de yngsta. De som saknas är lagen: 
F12/13/14, P11, P12, P14 samt P09 som gör enkäten för ungdomar (Jenny har mejlat 
denna). Ni hittar enkäten bifogad protokollet. 
 

• Skador pga. åskan 
När åskovädret drog över Östhammar i augusti slog det ut vår solcellanläggning och 
även högtalarna slutade fungera. Solcellanläggningen får vi professionell hjälp med 
att få fixat fast det kommer ta tid pga. restnotering.  
Om det finns någon som är bra på el och möjligen ljudsystem tar vi jätte gärna emot 
hjälp så vi kan få högtalarna att fungera igen. 
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• Skötsel av fotbollsplan på IP 
När sista match och träning har spelats på IP kommer vi beställa hem jord samt 
gräsfrö. Vi ber därför om hjälp från samtliga lag att komma förbi IP med en kratta eller 
en skottkärra så vi kan fördela jord och frö så planen förhoppningsvist blir fin till 
våren. Vi kommer skriva ut till alla lag om närmare detaljer när datum är fastsatt. 
 

• Vädjan om insamling av bollar efter träning 
Det är tyvärr alldeles för ofta att bollar ligger kvar i buskar och likande efter träning. 
Försök gärna att komma ihåg hur många bollar som togs ut så ni vet hur många 
bollar som skall med in igen. 
 

• Lägergården 
Kommunen har avslutat avtalat om hyra av lägergården, så nu är denna inte längre 
reserverat ukrainska flyktningar. 
 

• Läktaren – Connys minne 
Bygget av nya läktaren har tyvärr stått stilla men nu under hösten hoppas vi det 
kommer upp i fart. 
 

• Uppstart av valberedning 
Vi behöver hjälp med sammansättning av valberedning. Vi behöver en per lag – det 
spelar ingen roll om personen är engagerat i klubben eller ”bara” är förälder eller 
annan anhörig till barn i klubben. Meddela gärna Jessica så fort som möjligt 
(jessicasmedjegard@hotmail.com)  
Uppstartsmöte är 29/9 kl. 18.30 på IP. Ordförande bistår med sammanställning över 
mandatperiod i styrelsen. Valberedningen ringer sedan runt och frågar om 
ledamöterna vill fortsätta i styrelsen. Saknas någon post så arbetar valberedningen 
för att hitta nya personer till styrelsen. 
Detta är ett mycket viktigt jobb. Det är svårt om inte omöjligt att driva klubben utan 
styrelse så även lite hjälp spelar stor roll. 
 
 
 

Information från respektive lag  
 

• P12 
En match kvar innan avslutning. Laget har förlorat 2-3 spelare och en tränare slutar. 

• P10 
Hög träningsnärvaro. Laget har spelat betydligt bättre i år och känns mycket stabilt. 
Har 3 matchar kvar att spela. Går upp till 9-mannaspel nästa år. 

• P14 
Bra uppslutning på träningarna. Tränare Claes känner han behöver lite extra stöd i 
form av ledarutbildning och undrar vad klubben kan stötta med/erbjuda? Styrelsen 
återkommer till Claes. Ett poolspel kvar. 

• Dam 
Tuff säsong och första vinsten kom nu under hösten. Har 2 matchar kvar i serien 
samt en cup i oktober. Börjar träna vid Tallarna från denna vecka. 

• P13 
Stort lag med 17 pojkar som alla vill spela match. Har delat laget upp i två lag under 
poolspel så alla har kunnat få spela. Laget behöver hitta ett schema för nästa säsong 
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så alla får mera speltid på plan och matchen inte blir så hackig pga. alla byten.  
Har pratat med barnen om att meddela i fall man inte kommer till träning vilket 
fungerar utmärkt.  

• F09/10 
Sofia och Evamy slutar som tränare (vi säger stort tack för er tid som tränare). Fredrik 
och Danne kommer köra träningarna och för möjligen hjälp av någon förälder 
ytterligare. Laget börjar med 9-mannaspel nästa år vilket dom börjar träna på redan 
nu. Har svårt att samla spelare till borta matchar. Det är flera som vill träna än spela 
match.  

• P11 
Samma ”problematik” som för P13 – för många spelare per match. Tränaren plockar 
därför ut spelarna som haft högst närvaro vid träningar. Läget känns stabilt vad angår 
antal spelare samt tränare. 

• FP07/08 
Tuff säsong med enbart förluster. Antal spelare på träningarna har gått ned under 
hösten troligen för att en del har förlorat suget. Har 2 hemma matchar kvar att spela. 
Just nu pågår samtal med alla spelare individuellt för att känna efter om det finns 
grundlag för att fortsätta nästa år med 11-mannaspel. Vissa har tränat lite med HÖFF 
men för många är steget för stort. Det återstår att se huruvida det kommer bli ett lag 
nästa år eller inte. 
  
 

Övrigt 
• Ledarkonferens 

Vi frågade lederna hur de kände för en konferens nu på hösten (troligen en kortare 
konferens). Svaret blev att det beror lite på innehållet. I fall det är något som skall 
användas praktiskt under nästa säsong känns det för tidligt att ha konferensen nu och 
bättre om den blev lagd på våren. Det blev också sagt att det kanske vore bra att ha 
både och – en kort på hösten och en kort på våren.  
Vi pratar ihop oss inom styrelsen och återkommer kring ämnet om kort. 

• Klädesbeställning 
Flera spelare/förälder meddelar att de fortfarande inte har fått de kläder som 
beställdes i våras. Styrelsen hänvisar till Pernilla men kommer även själv undersöka 
läget och meddelar vad som har hänt.  
 
 
 

Nästa möte 
• Preliminärt datum: 9/10 
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